
Lokalrådsmøde mandag den 14. november 2022

Tid og sted: kl. 19.30 i Lindeballe Forsamlingshus

Til stede ved lokalrådsmødet:
Jens Uth
Peter Brun
Alan Anov
Herluf Tang
Karl Skovgaard
Niels Uth 
Arne Troelsen

Afbud
Torben Hørlyck

Dagsorden:
1. Velkomst 
2. Konstituering
3. Meddelelser ved formanden.
4. Indsigelse vedr. solcellepark
5. Udsigts-ruten Vejle Vesteregn 
6. Eventuelt
7. Næste møde.

REFERAT

1. Velkomst 
Formanden bød velkommen.
Specielt til Arne Troelsen som nyt medlem.

2. Konstituering
Skriftlig valg der resulterede i følgende:
Formand:  Jens Uth
Næstformand: Karl Skovgaard
Kasserer: Herluf Tang
Sekretær: Alan Anov
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Lokalråd Vejle Vesteregn er en vigtig medspiller når lokale
interesser I Ringive, Uhe, Lindeballe og Åst skal varetages.



3. Meddelelser ved formanden
Opfølgning på årsmødet.  Der var fremmødt 54 personer.
Snak om motorvejsafkørsler og trafik. Belastningen af rundkørslen ved lufthavnen.
Betydning af placeringen af til og frakørslerne mellem Give og Billund drøftedes.
Kontakt til trafikudvalget tages op når nyt udvalg er etableret efter regeringsdannelsen.
Et andet spørgsmål var byggegrunde i lokalområdet. Borgmesterens kommentar var at det
kunne der søges om. Praktikken viser at byafgrænsningen spiller den store rolle for hvor 
der må bygges. Afgrænsningen af Lindeballe er blevet revurderet. Der er givet afslag på 
udvidelse ud af Fortvej, det er for langt fra byområdet.
Fremover bør der ses på landsbyafgrænsning omkring Uhe.
Tak til madholdet for god forplejning ved årsmødet.
Det blev nævnt at på trods af at der var en journalist til stede, er der ingen der har set 
omtale i avisen.

4. Indsigelse vedr. solcellepark
Lokalråd Vejle Vesteregn laver et indlæg i den igangværende kommentarrunde der slutter 
den 19. december.
Omme Å problematikkerne – nede ved åen er der § 3 områder skal beskyttes. Der er også
risiko for oversvømmelser. Beskyttelses afstand er 10 m. Der bør plantes hegn både mod 
vej og indsyn fra stier langs åen. Delområde 3 og sydlige del af område 4 bør revurderes. 
Solcellernes placering gør at synet ind over åen fra syd påvirkes kraftigt.
Bedre afskærmning mod offentlig vej evt. med tæt beplantning. Specielt ved . Billundvej og
Ringivevej. Der bør ydes en årlig kompensation til lokalområdet for gener. Kommunens 
”Den Grønne Pulje” kan fordele til foreninger, lokalråd og andre aktører i lokalområdet der 
arbejder for områdets beboere. Det skal sikres at vidthegn og lignende placeres ind mod 
solcellerne.
Alan udarbejder høringssvar og sender rundt. 

5. Udsigts-ruten Vejle Vesteregn 
Karl har tegnet ruten på kort og der arbejdes på at få det trykt.
Jens har været i kontakt med Vej og Park i Vejle Kommune. Forslaget skal sendes rundt 
og bearbejdes i forskellige afdelinger i Kommunen.
Karl prøver at sende kortet rundt.. Ruten, der primært er på offentlig vej, er på 37 km.  
På de stykker vej der er privat fællesvej og lignende skal der indhentes samtykke fra 
lodsejer.
Der arbejdes videre med placeringer osv. Der skal udarbejdes et projekt med rute, 
beskrivelse og budget m.v.

6. Eventuelt
Vedr. hjemmesiden så gives Susanne Steensgaard en kurv som tak for indsatsen. Jens 
organiserer.
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7. Næste møde
Næste møde onsdag den 8. februar 2023 kl. 19:30
Kaffe ved Niels Uth

Referent: Alan
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